

Westminster Pool is the place to relax, make new friends, stay fit and be part of a large community.

Become part of our summer family and start creating memories to last a lifetime



La piscine Westminster est la place pour se détendre, se faire des amis, rester en forme et faire partie d'une grande communauté.

Joignez-vous à WES pour créer des souvenirs inoubliables.



Visit our website to get more information and learn about our membership options.

Visitez notre site web pour obtenir plus d'informations et en savoir plus sur nos options d'adhésion.

Westminster Pool Association

541 Westminster
Dollard des Ormeaux, Quebec
H9G1E8
(514) 620-1677

www.westminsterpool.com



poolwestminster@gmail.com
www.facebook.com/westminsterpool

Piscine Westminster Pool



WESTMINSTER





Teams and Lessons

At WES, we have programs designed for the very young to the young at heart.

- Swim team and swimming lessons
- Synchronized swimming team and lessons
- Water Polo team and lessons
- Dive Team and lessons
- Leaders program



Become a member

Westminster Pool is a community owned and operated outdoor swimming pool located in Dollard des Ormeaux, Quebec. It is a non-profit organization, run by volunteers and a dedicated friendly staff.

Devenez membre

La piscine Westminster est une piscine extérieure communautaire, située à Dollard-des-Ormeaux, QC. C'est une organisation à but non lucratif, administrée par des membres volontaires.

Équipes et leçons

À WES, nous avons des programmes conçus pour les très jeunes et les jeunes de cœur.

- Natation
- Natation synchronisé
- Water Polo
- Plongeon
- Leaders



Aquatics day camp

We're proud to collaborate with the DDO day camp (<http://www.campdejourddo.com/home.html>) and offer an aquatics day camp for ages 5-12 out of Westminster Chalet.

Nous sommes fiers de collaborer avec le camp de jour DDO (<http://www.campdejourddo.com/home.html>) et offrons un camp de jour aquatique pour les enfants de 5 à 12 ans dans le chalet du Parc Westminster.

	<u>Camp de Jour</u>	<u>Frais Aquatique</u>
1 semaine	\$170	\$30
2 semaines	\$340	\$50
3 semaines	\$510	\$75

The aquatics fee includes lessons, free swim and team practices. Competitive teams are not included. Members of Westminster Pool are not required to pay the Aquatics fee.

Les frais aquatiques comprennent des leçons, la nage libre et des pratiques d'équipes. Participation à des équipes compétitives n'est pas incluse.

